

Kalksandsteinzange KSZ 300 uni Limestone Clamp KSZ 300 uni



Kalksandsteinzange KSZ 300 uni mit einer Tragfähigkeit von 1.250 kg für den Transport von losen, nicht umreiften Kalksandstein-Elementen im Hochbau. Die Zange verfügt über einen stufenlosen Greifbereich von 750 – 1.000 mm mit hellen nicht färbenden Greifelementen und einer integrierten Wechselautomatik, d.h. diese schaltet vollautomatisch von „voll“ auf „leer“ um. Für den sicheren Transport nach DIN EN 13155 wird einfach das Schutznetz unter die Last an den vier Handgriffen zur Führung der Zange eingehängt

Einsatzort: Neubaugebiet Erdmannhausen

Kunde: Bauunternehmung Fischer, Freiberg

Nutzen: Schneller und sicherer Transport von Kalksandsteinen mit dem Hochbaukran



Limestone Clamp KSZ 300 uni with a carrying capacity for 1.250 kg for the transport of loose, not high tensile vertically steel strapped Limestone elements on high-rise constructions sites. The clamp has a continuous gripping range from 750 – 1000 mm and is equipped with grey, none marking rubber grippers. Furtheron it comes with an integrated automatic switch over, that means fully automatic release from full to empty. For a safe transport according to DIN EN 13155 the safety net is just hung underneath the load onto the four handle, which allow to guide the clamp.

Site: Housing estate, Erdmannhausen, Germany

Customer: Construction company Fischer, Freiberg, Germany

Benefit: Quick and safe transport of the Limestone with the high-rise crane.



KSZ300uni_002(0463)